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SE-BRM.0012.6.9.2024 

PROTOKÓŁ Z POSIEDZENIA 

KOMISJI ROLNICTWA I OCHRONY ŚRODOWISKA 

RADY MIASTA I GMINY KÓRNIK 

w dniu 25 listopada 2024 roku 

 

Posiedzenie Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska odbyło się w dniu 25 listopada 

2024 roku w sali posiedzeń ratusza bnińskiego. Obrady rozpoczęto  o godzinie  13:22,                   

a zakończono o godzinie 14:38. 

W posiedzeniu wzięło udział 7 radnych. 

Obecni: 

1. Michał Buchwald 

2. Iwona Kosmalska 

3. Marta Kowalczyk 

4. Dorota Łuczak 

5. Robert Maliński 

6. Jerzy Rozmiarek 

7. Andrzej Surdyk 

8. Piotr Szczepaniak 

9. Helena Świdurska 

 W spotkaniu uczestniczył Sławomir Zakrzewski kierownik Wydziału Ochrony 

Środowiska i Rolnictwa UMiG Kórnik. 

  

1. Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku obrad. 

 Przewodnicząca Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska  Iwona Kosmalska otworzyła 

posiedzenie. Powitała zebranych. Poinformowała, że posiedzenie jest nagrywane,         

a zasady przetwarzania danych przedstawia Klauzula informacyjna wydana w związku  

z prowadzeniem rejestracji nagrań Komisji - dokument jest załącznikiem do protokołu. 

Na podstawie listy obecności przewodnicząca stwierdziła, że w obradach uczestniczyło 

6 radnych (radny Jerzy Rozmiarek spóźnił się na posiedzenie Komisji). Komisja 

Rolnictwa i Ochrony Środowiska miała kworum i mogła podejmować prawomocne 
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decyzje. Przewodnicząca Iwona Kosmalska zapytała, czy radni mają uwagi do 

ogłoszonego wcześniej porządku obrad. Nie zgłoszono uwag i przystąpiono do 

głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia porządku obrad. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Michał Buchwald, Iwona Kosmalska, Dorota Łuczak, Robert Maliński, Andrzej Surdyk, 

Helena Świdurska 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (3) 

Marta Kowalczyk, Jerzy Rozmiarek, Piotr Szczepaniak 

Radna Dorota Łuczak nie głosowała za pomocą systemy eSesja. 

  

Przyjęty dokument przedstawiał się następująco: 

1. Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku obrad.  

2. Zaopiniowanie projektów uchwał zgodnie z przedmiotem działania Komisji, w sprawie: 

a) Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Kórnik na lata 2025-2037, 

b) budżetu Miasta i Gminy Kórnik na 2025 rok. 

3. Sprawy bieżące, wolne wnioski i głosy.  

4. Zakończenie posiedzenia.  

 

2. Zaopiniowanie projektów uchwał zgodnie z przedmiotem działania Komisji, w sprawie: 

Dokumenty są załącznikami do protokołu. 

2a) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 

i Gminy Kórnik na lata 2025-2037. 

Nie zgłoszono uwag i przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

https://kornik.esesja.pl/posiedzenie/d77c6254-beeb-4#collapse1
https://kornik.esesja.pl/posiedzenie/d77c6254-beeb-4#collapse2
https://kornik.esesja.pl/posiedzenie/d77c6254-beeb-4#collapse5
https://kornik.esesja.pl/posiedzenie/d77c6254-beeb-4#collapse6
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Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Kórnik na lata 2025-2037, 

Wyniki głosowania: 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Michał Buchwald, Iwona Kosmalska, Dorota Łuczak, Robert Maliński, Andrzej Surdyk, 

Helena Świdurska 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (3) 

Marta Kowalczyk, Jerzy Rozmiarek, Piotr Szczepaniak 

Radna Dorota Łuczak nie głosowała za pomocą systemy eSesja. 

Do spotkania dołączył radny Jerzy Rozmiarek. Od tej pory w posiedzeniu uczestniczyło 

7 radnych. 

 

2b) Zaopiniowania projektu uchwały w sprawie budżetu Miasta i Gminy Kórnik na 2025 

rok. 

Przewodnicząca Komisji Iwona Kosmalska zapoznała zgromadzonych z wnioskami 

dotyczącymi zmian w budżecie na 2025 rok Miasta i Gminy Kórnik – dokumenty są 

załącznikami do protokołu. Zapytała radnych czy mają swoje propozycje zmian budżetu. 

Głos w tej sprawie zabrał radny Jerzy Rozmiarek, który zapytał czy w przyszłorocznym 

budżecie zabezpieczono środki finansowe na odbiór zużytych opon i folii od rolników.  

Odpowiedzi udzielił kierownik Sławomir Zakrzewski wyjaśniając, że jest to niemożliwe, 

ponieważ jest to pomoc de minimis, czyli wsparcie publiczne, które przysługuje 

przedsiębiorcy ze strony państwa. Środki finansowe przeznaczone na ten program 

kończą się już w okolicach czerwca. Poinformował, że może po nowym roku takie 

dofinansowanie zostanie znowu uruchomione.  

Radny Jerzy Rozmiarek złożył wniosek o zabezpieczenie kwoty 3.000 zł na badanie 

prób gleby.  

Kierownik Sławomir Zakrzewski omówił zwiększenie środków finansowych na paragrafie 

995 w projekcie uchwały budżetowej na 2025 rok Miasta i Gminy Kórnik. Wynika to        
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z konieczności przesunięcia środków finansowych z paragrafu 913 wyżej wymienionego 

dokumentu. Więcej uwag nie zgłoszono i przystąpiono do opiniowania złożonego 

wniosku przez radnego Jerzego Rozmiarka.  

Głosowano w sprawie: 

wpisania do budżetu gminy Kórnik na 2025 rok kwoty 3000 zł na badanie prób gleby. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Michał Buchwald, Iwona Kosmalska, Dorota Łuczak, Robert Maliński, Jerzy Rozmiarek, 

Andrzej Surdyk, Helena Świdurska 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 

Marta Kowalczyk, Piotr Szczepaniak 

Radna Dorota Łuczak nie głosowała za pomocą systemy eSesja. 

 

Radna Helena Świdurska złożyła wniosek pełnego dofinansowania do sterylizacji            

i kastracji zwierząt właścicielskich (psów i kotów) w budżecie gminy Kórnik  na rok 2025. 

Zaznaczyła, że w ten sposób można ograniczyć bezdomność zwierząt na terenie gminy 

Kórnik. Zwróciła uwagę na niską kwotę, jaka została przeznaczona na dofinansowanie 

schroniska w Skałowie w 2025 roku, co jest wynikiem konieczności organizowania 

zbiórek przez te podmioty gospodarcze. Głos w sprawie zabrała przewodnicząca Iwona 

Kosmalska informując, że pomysł organizacji zbiórek na rzecz schroniska kształtuje         

i edukuje młode społeczeństwo. 

Radny  Michał Buchwald odniósł się do słów radnej Heleny Świdurskiej wyjaśniając, że 

środki finansowe na sterylizację zwierząt bezdomnych są zabezpieczone. Zauważył,    

że osoby prywatne powinny same we własnym zakresie zabezpieczyć swoje zwierzęta 

Poparł inicjatywę zbiórek dla schronisk. 

Radna Helena Świdurska  nie zgodziła się z wypowiedzią Swojego przedmówcy. 

Zauważyła, że nieodpowiedzialnych ludzi biorących zwierzęta pod swoją opiekę jest 

dużo. Dlatego, taka pomoc finansowa jest potrzebna. 
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Radny Jerzy Rozmiarek zadał pytanie, czy w tym roku zostały wykorzystane wszystkie 

środki finansowe na dofinansowanie do sterylizacji i kastracji psów i kotów na terenie 

gminy Kórnik. Odpowiedzi twierdzącej udzielił kierownik Sławomir Zakrzewski. 

Zauważył, że w razie potrzeby środki finansowe są przesuwane z pozostałych 

paragrafów. Wyjaśnił, że miasto Poznań podjęło się zadania pełnego finansowania  

kastracji i sterylizacji, ponieważ na podstawie zgłoszeń mogli oszacować liczbę zwierząt 

właścicielskich na terenie miasta Poznania. 

Radny Michał Buchwald nie poparł pomysłu radnej Heleny Świdurskiej. Zauważył, że 

wielu właścicieli, których stać finansowo na zabieg kastracji wykorzystałoby możliwość 

skorzystania z dofinansowania gminy. Przeznaczone środki finansowe i tak nie trafiłyby 

do osób naprawdę potrzebujących  tego wsparcia. Więcej uwag nie zgłoszono                

i przystąpiono do głosowania.  

Głosowano w sprawie: 

100% dofinansowania do sterylizacji i kastracji zwierząt właścicielskich (psy i koty)        

w budżecie gminy Kórnik  na rok 2025. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 3, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Dorota Łuczak, Robert Maliński, Helena Świdurska 

PRZECIW (3) 

Michał Buchwald, Iwona Kosmalska, Andrzej Surdyk 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Jerzy Rozmiarek 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 

Marta Kowalczyk, Piotr Szczepaniak 

Radna Dorota Łuczak nie głosowała za pomocą systemy eSesja. 

 

Głosowano w sprawie: 

budżetu Miasta i Gminy Kórnik na 2025 rok z wprowadzonymi propozycjami zmian. 
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Wyniki głosowania: 

ZA: 5, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Michał Buchwald, Iwona Kosmalska, Dorota Łuczak, Robert Maliński, Andrzej Surdyk 

PRZECIW (1) 

Jerzy Rozmiarek 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Helena Świdurska 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 

Marta Kowalczyk, Piotr Szczepaniak 

Radna Dorota Łuczak nie głosowała za pomocą systemy eSesja. 

   

3. Sprawy bieżące, wolne wnioski i głosy. 

Przewodnicząca Komisji Iwona Kosmalska zapoznała radnych z odpowiedzią, jaką 

otrzymał Burmistrz Miasta i Gminy Kórnik w sprawie uciążliwości zapachowej związanej 

z emisją gazów i pyłów do powietrza spowodowaną działalnością przedsiębiorstwa 

działającego na terenie miejscowości Robakowo. Podziękowała kierownikowi 

Sławomirowi Zakrzewskiemu za szybkie załatwienie sprawy. 

Kierownik Sławomir Zakrzewski przekazał informację, że owa firma w razie potrzeby jest 

gotowa spotkać się z radnymi i udzielić wszelkich wyjaśnień. 

  

4. Zakończenie posiedzenia. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad przewodnicząca Iwona Kosmalska 

zakończyła posiedzenie Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska. 

 

                                                                                     Przewodnicząca Komisji 

                                                                                        /-/ Iwona Kosmalska 

  

Protokołowała: Ewa Woźniak 


